
Zápis ze zasedání školské rady  
ZŠ Dr. M. Tyrše, Hrdějovice 

dne 22. 4. 2025 

 
Místo konání: budova školy 

 

Přítomni:  Mgr. Karel Attl 

   Petr Slezák 

   Mgr. Kateřina Krausová 

   Mgr. Irena Dušáková, ředitelka školy 

 

Program:  
1. Seznámení s programem a určení zapisovatele. 

2. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2024. 
3. Různé. 

 

 

 

 

ad 1)  Zápisem byla pověřena Mgr. Kateřina Krausová.  
           Výsledek hlasování: Pro: 2 Proti: 0 Zdrželi se: 1  
 
 

ad 2)  Školskou radou byla projednána Výroční zpráva o hospodaření za rok 2024. 
 Nebyly vzneseny žádné podněty ani připomínky. 

           Následně byla výroční zpráva o činnosti školy schválena. 
          Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 0 Zdrželi se: 0  
 
 

ad 3)   - proběhla diskuse o dokončení úpravy fasády školy, která se uskuteční během letošních letních 
             prázdnin. Bílou fasádu školy ozdobí jihočeský malíř a grafik Daniel Kyncl 
             a to kresbou symbolického stromu (metafora růstu, poznání či vývoje), kolem nějž  
             budou rozesety různé prvky, které evokují školní prostředí a dětský svět. 
             Celek by měl působit veselým a přívětivým dojmem, 
  
          - pan Slezák hovořil o rekonstrukci a modernizaci sociálního zázemí školy, práce budou 
            provedeny ve všech podlažích. Tato akce také proběhne během letošních letních 
            prázdnin, zhotovitel vzejde z veřejné soutěže v nejbližších dnech, 
          

     - znovu se otevřela diskuse o venkovním prostoru před šatnami, který není vyhovující, 
        v chladných a deštivých dnech rodiče i děti čekají na otevření budovy v nekomfortních 
       podmínkách, bude zvážena možnost umístění přístřešku do tohoto prostoru, 

 
        - důležitým bodem byla dále diskuse o zabezpečení přechodu pro chodce před školou. 

 Projekt je dle vyjádření p. Slezáka hotov, zbývá dořešit povolení a možnost financování. 

V závislosti na chystané uzavírce komunikací v rámci Severní spojky a řešení objízdných tras 

přes Hrdějovice, bude obec požadovat realizaci světelné signalizace v rámci řešení DIO dané 

objízdné trasy.  
  



          - členové rady dále diskutovali o případné elektronizaci žákovských knížek. 
             Ředitelka školy zmínila, že vzhledem k současnému vývoji v oblasti hodnocení žáků, 
            kdy se stále častěji objevují úvahy o upuštění od klasifikace známkami zejména na 1. stupni, 

by se s tímto krokem mohlo prozatím vyčkat. Pro přechod na digitální podobu žákovských 

knížek by bylo nejvhodnější období, kdy dojde k povinnému zavedení elektronické spisové 

služby tj. od školního roku 2026/2027. 
            Všichni přítomní se s tímto názorem ztotožnili. 
 

        - proběhla krátká diskuse o travnatém povrchu na zahradě školy, který stále není ideální, 
           řešení budeme nadále hledat, 
           

- projednávala se realizace dalšího ročníku akce Škola v pohybu, která probíhá v době letních       

prázdnin, ale v tomto školním roce bychom ji zahájili už 1. června. 
Pan Attl bude i letos nápomocen s vytvořením programu pro zaznamenávání ,,ujetých“   

kilometrů, 
 

- posledním bodem byla krátká diskuse o stravování  ve škole. V současné době probíhá 

zjišťování, jak dětem a dospělým obědy chutnají a to formou  archů s otázkou Jak mi chutnal 

dnešní oběd, děti i dospělí umísťují čárku do jednoho ze čtyř sloupců: ano, spíše ano, spíše ne, 

ne. 
Ve většině odpovědí se zatím čárky pohybují v levé polovině archu – tedy ano, spíše ano. 

 

 

 

 
 
 
Zápis proveden dne: 24. 4. 2025     Mgr. Kateřina Krausová 

 


